

Title (en)

Candleholder for completely burning a candle

Title (de)

Kerzenhalter zum kompletten Verbrennen einer Kerze

Title (fr)

Bougeoir destiné à la combustion totale d'une bougie

Publication

EP 2189717 A1 20100526 (DE)

Application

EP 09176793 A 20091123

Priority

DE 102008037586 A 20081125

Abstract (en)

The holder (1) has a burner pan (2) and a heat-conducting ring (3) with a recess (8), where the heat-conducting ring is attached in the recess with a side wall. Oval shaped openings (4) are provided in the side wall of the heat-conducting ring. The openings allow exchange of air and wax during residual burning. A rotating bar (15) is interiorly attached at the heat-conducting ring, where a wick abuts in a last burning phase of a candle in the bar. The ring is designed as a cylindrical or angular jar. The openings pass over height of the bar.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Kerzenhalter mit einer Brennschale und einem Wärmeleitring zum Halten einer Kerze mit einem bis zum Ende reichenden Docht, bei dem die Brennschale (2) mittig eine Vertiefung (8) aufweist, in der der Wärmeleitring (3) mit seiner Seitenwand befestigt ist, und sich in der Seitenwand des Wärmeleitringes (3) mindestens zwei Öffnungen (4) befinden, die bis auf den seitlichen Boden der Brennschale (2) hinunter reichen und den Austausch von Luft und Wachs beim restlichen Verbrennen sicherstellen, wobei an dem Wärmeleitring (3) innen ein umlaufender Steg (15) angebracht ist, an den sich der Docht in der letzten Brennphase der Kerze anlehnt. Die Erfindung betrifft ferner eine Kerze, deren Fuß so ausgebildet ist, dass sie auf einen erfindungsgemäßen Kerzenhalter passend aufsetzbar ist.

IPC 8 full level

F21V 35/00 (2006.01); **C11C 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

C11C 5/006 (2013.01); **C11C 5/008** (2013.01); **F21V 35/003** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 0725914 B1 19980107 - SCHIRNECKER HANS LUDWIG [DE]
- US 2713256 A 19550719 - DWIGHT OESTERLE FRANK, et al
- DE 102006051806 B3 20080327 - KUEHLE RAPHAEL [DE]

Citation (search report)

- [XA] US 2713256 A 19550719 - DWIGHT OESTERLE FRANK, et al
- [AD] DE 102006051806 B3 20080327 - KUEHLE RAPHAEL [DE]
- [AD] EP 0725914 B1 19980107 - SCHIRNECKER HANS LUDWIG [DE]
- [A] WO 9917055 A1 19990408 - MASON MFG LTD [GB], et al
- [A] DE 1209972 B 19660203 - WILLIBALD GOETTLER
- [A] US 2710534 A 19550614 - CHURCHILL RALPH H

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

DOCDB simple family (publication)

EP 2189717 A1 20100526; EP 2189717 B1 20140312; DE 102008037586 B3 20100429

DOCDB simple family (application)

EP 09176793 A 20091123; DE 102008037586 A 20081125